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MODEL NO. / 型號: GBH1800BK
1800W

1800W 
CEraMiC HEatEr 

(iP21)
1800瓦

陶瓷暖風機 (IP21)

A GILMAN GROUP BRAND
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SaFEtY iNtrUCtiONS - GENEraL
(to be read before operating the heater)
• Use this appliance solely in accordance with these instructions.
• This appliance is for household use only, not for commercial purpose.
• Remove all packaging material from the appliance before use.
• This appliance shall not be used by children of 0 to 8-year old.
• This appliance can be used by children older than 8-year old and persons 

with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience 
and knowledge, but only if they have been given supervision or instruction  
concerning use of the appliance in safe way and understand the hazards 
involved.

• Children should be supervised to ensure that they do not play with the   
appliance.

• Cleaning and maintenance must not be done by children.
• Have any repairs carried out solely by a qualified electrician. Never try to re-

pair the appliance yourself.
• Do not handle the plug or appliance with wet hands.
• Do not immerse the main body in water.
• Children shall not play with the appliance.
• Do not leave the appliance unattended when connected to the mains supply.
• Only use the attachments/accessories supplied with the product.

iMPOrtaNt
Read these instructions fully before using the heater. Retain these instructions 
for future reference.

• Verify that the mains voltage is the same as that indicated on the rating plate  
 on the appliance before use.
• Make sure that you always use a grounded wall socket to connect the   
 appliance.
• Always remove the plug from the wall socket when the appliance is not in use.
• Remove the plug from the wall socket by pulling the plug, not the power cord.
• Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact
 with water.
• Make sure that the appliance, the power cord and plug do not make contact
 with hot surface, such as a hot hob or naked flame.
• Check the appliance’s power cord regularly to make sure it is not damaged.
 Do not use the appliance if the power cord is damaged. If the power cord is
 damaged, it must be replaced by an electrical technician or a person with
 similar qualification, in order to avoid any hazards.

SaFEtY iNStrUCtiON - ELECtriCitY aND HEat
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• The appliance needs space to allow heat to escape, thereby preventing the
 risk of fire. Make sure that the appliance has sufficient space around it, and
 does not come in contact with flammable material. The appliance, the air
 vents must not be covered or blocked when use.
• Never use the appliance in the vicinity of flammable material.

SaFEtY iNStrUCtiON – DUriNG OPEratiON
• WarNiNG: In order to avoid overheating, do not cover heater.
• Don’t use this heater in the immediate surroundings of a bath, a shower or 

a swim- ming pool. Never locate the heater where it may fall into bathtub or 
other water container.

• The device is intended for household use. Do not use outdoors.
• Do not cover or obstruct any of the heat outlet grilles or the air intake openings 

of the heater.
• Always ensure that the heater is not positioned close to curtains or furniture 

as this could create a fire hazard.
• The heater must not be located immediately below an electrical socket-outlet.
• Do not insert any object through the heat outlet or air intake grilles of the 

heater.
• Do not place this heater near flammable materials, surfaces or substances, 

as there may be a risk of fire.
• Particular care should be taken when the heater is situated in areas occupied 

by children or invalids.
• Always unplug the heater when moving it from one location to another.
• The room which is to be heated should not contain any easy inflammable  

materials (e.g., petrol, solvents, spray canisters etc.) or other easy   
combustible materials (e.g., wood or paper). Keep such materials away  
form equipment. Risk of fire!!

• Do not operate the heater with a damaged cord or plug, or after the heater 
malfunctions, has been dropped, or damaged in any manner.

NOtE: It is normal when the heaters are turned on for the first time or when they 
are turned on after having not been used for a long period of time the heaters 
may emit some smell and fumes. This will disappear when the heater has been 
on a short while.

OPEratiON OF tHE HEatEr
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PrODUCt OVErViEW

remote control

Main unit

1. anti-frost icon
2. Fan mode icon
3. Low power icon
4. High power icon
5. timer icon
6. Power indicator
7. Econ mode icon

8. On/ Stand-By Button
9. Mode Button
10. timmer Button
11. ECO Button
12. Oscillation Button
13. Minus Button
14. Plus Button
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USaGE iNStrUCtiON
Before inserting the plug into an electrical outlet, make sure that the electrical 
supply in your area matches that on the rating label on the heater.

1. Press the ON/Stand-By Button , your heater will working on Anti-frost function. 
And the   will light up.the digital shows the room temperature . This mode 
keeps the room temperature at 7°C. (When Room Temperature is higher than 
7°C, it works at fan mode, when the room Temperature is lower than 7°C, it 
works at high power)

2. Press Mode Button  , you can select fan mode,lower power and high power 
, the related icon on the panel will light up according to the mode you select.

3. Press Timer Button , the related icon on the panel will light up, and the 
digital will twinkle, then press Minus Button  or plus button  to select 
the working timer from 0 to 24 , after 5 seconds, the Digital will show the room 
temperature again.

4. Press ECO Button  , the related icon on the panel will light up. Under this 
function, your heater will working in low power or High power. The ECO 
function will compare the target temperature with the current room temperature 
,and it will automatically select the most appropriate heating level to guarantee 
an optimum comfort level while reducing the energy comsumption. While the 
ECO function is ON, your heater may swich automatically to low or high heating 
level even several time. 

5. Press Oscillation Button  ,your heater will oscillationg from side to side, 
press again to stop.

6. Press Minus Button  or plus button  to set the temperature from 10°C to 
35°C (The acquiescent temperature is 23°C). when you set the temperature, 
the digital will shows the temperature you select. And after 5 seconds, the Digital 
will show the room temperature again.

7. To turn off your heater, press the ON/Stand-By  Button . If your heater is 
working on heating mode, press, your heater will working on fan mode for 30 
Seconds and the digital will countdown from 30 to 0.
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tECHNiCaL SPECiFiCatiON

CLEaNiNG aND StOraGE

Model no.:  GBH1800BK
Voltage:  AC 220-240V~
Frequency:  50-60Hz
Output power:  1800W
IP ratings: IP21
Product size:  290(H) x 195(W) x 131(D)mm

• Always un-plug the heater from the wall socket and allow it to cool down  
before cleaning.

• Clean the outside of the heater by wiping with a damp cloth and buff with a 
dry cloth.

• Do not use any detergents or abrasives and do not allow any water to enter 
the heater.

• Allow sufficient drying time before operating again.
• Clean the air inlets and outlets regularly with a vacuum cleaner, or find the 

dust cover the air inlets or outlets.
• When the heater is not used for long periods of time it should be protected 

from dust and stored in a clean dry place.

* The final product specification may be varied according to a different lot of 
material and actual input voltage power of the usage area.
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安全指引 - 一般安全

重要事項

安全指引 - 電子和熱能產品

- 請按照這些說明事項, 使用本產品。

- 本產品僅供家用，不作商業用途。

- 使用前，請將所有包裝材料拆除。

- 0至8歲的兒童不應使用本產品。

- 超過8歲的兒童可使用本產品，但請勿由肢體不健全、感覺或精神上有障礙或

  缺乏相關經驗和知識的人使用，除非有負責他們安全的人對他們使用本產品進

 行監督或指導。

- 請務必看顧好兒童，以確保他們不玩耍本產品。

- 兒童不應清潔或維修本產品。

- 當需進行任何維修，必須由專業維修人員進行維修。永遠不要嘗試自己修理本

 產品。

- 手濕時不可以接觸電源插頭或本機。

- 主機不可以浸入水中。

- 兒童不可以把玩本機。

- 本機開著後不可以無人監管。

- 只使用隨機附送的配件。

在你使用暖風機之前，請仔細閱讀以下說明，把這說明書放在一個安全的地

方，可供你以後參考。

- 使用相符的電源和電壓，以防止觸電。

- 本產品只能使用帶接地線的電源插座。

- 當本產品不使用時，請從牆上的插座中拔掉插頭。

- 從牆上插座中拔掉插頭時，應拿著插頭而不是電源線。

- 確保本產品、電源線和插頭不與水接觸。

- 確保本產品、電源線和插頭不接觸發熱表面，如明火。

- 定期檢查本產品的電源線以確保其沒有損壞。如果電源線損壞，請勿使用其產

 品，並須由專業維修人員來更換，以避免出現任何危險。

- 確保本產品的周圍有足夠空間，並且不接觸易燃物料。使用時，通風口不得覆

 蓋或堵塞。

- 切勿在易燃材料附近使用本產品。
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安全指引 - 操作期間

使用暖風機

- 警告：為免使暖風機過熱，請勿把暖風機蓋著。

- 暖風機不可以放置在浴缸，花灑， 或水池旁，也不可以放置在可能跌入浴缸或 

 水缸等地方。

- 本機只可在室內用，不可以在戶外使用。

- 暖風機的入風和出風口都不可以被蓋著。

- 不要在窗簾或家具旁使用。

- 暖風機不可放置在電源插座正下方。

- 不可把東西放入入風口或出風口。

- 不可把暖風機放近易燃的物品，表面，這會引起火災。

- 在有兒童的地方使用暖風機需特別注意。

- 在移動暖風機時必須把插頭拔除。

- 本機不可以在有易燃物品如汽油，油漆等，或容易著火的物品如木，紙張的地 

 方使用。

- 不可使用電線損壞，功能不正常，曾跌落地或有部份損毀的暖風機。

注意： 當第一次使用或長時間沒有使用， 在使用時會有一點煙和氣味， 很快便會

消失產品示意圖。
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部件示意圖

1. 防霜凍圖標
2. 風扇模式圖標
3. 低功耗圖標
4. 大功率圖標
5. 定時器圖標
6. 電源指示燈
7. 節能模式圖標

遙控器

主機

8. 開機/待機鍵
9. 模式鍵
10. 定時器鍵
11. 節能鍵
12. 擺動鍵
13. 減少鍵
14. 增加鍵

主電源鍵
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使用說明

1. 按下開機/待機鍵 ，產品將運行防霜凍功能。並且亮起 。顯示屏數字代

表室溫。此模式保持室溫在7℃（室溫高於7℃時，啟動風扇模式，室溫低於7℃

時，啟動大功率模式）

2. 按模式鍵 ，可以選擇風扇模式、低功率和高功率模式，控制面板上的相應圖

標會根據您選擇的模式亮起。

3. 按定時器鍵 ，相應指示燈亮起，數字閃爍，然後按減少鍵 或增加鍵  

選擇工作定時器0至24，5 秒後，顯示屏再次顯示室溫。

4. 按下 ECO 鍵 ，相應指示燈亮起，在此功能下，產品將以低功率或高功率

工作。ECO功能將目標溫度與當前室溫進行比較，並自動選擇最合適的加熱水

平，以保證最佳舒適度，同時降低能耗。當 ECO 功能打開時，產品可能會自動

切換到低或高加熱水平，甚至多次。

5. 按下擺動鍵 ，產品將左右擺動，再次按下停止。

6. 按減少鍵  或增加鍵  將溫度設置為 10℃ 至 35℃。(默認溫度為 23℃)。

當您設置溫度時，顯視屏廿的1數字將顯示您選擇的溫度。5秒後，數碼會再次

顯示室溫。

7. 要關閉產品，請按下ON/Stand-By鍵 。如果您的產品在加熱模式下工作，您

的產品將在風扇模式下工作 30 秒，數字將從 30 倒計時到 0。
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型號：GBH1800BK

電源：AC 220-240V~

頻率：50-60Hz

輸出功率：1800瓦

防護等級： IP21

產品尺寸：290(高) x 195(闊) x 131(深)毫米

1. 在清潔之前，請先把插頭拔除，待暖風機冷卻。

2. 用濕布把暖風機外殼擦拭，再用乾布擦乾。

3. 切勿用任何清潔濟清潔，避免有水進入暖風機。

4. 再次操作時，請確保暖風機完全乾透。

5. 用吸塵器定期清潔進風口和出風口或發現進風口或出風口有灰塵覆蓋時，再

進行清潔。

6. 如果暖風機長期不使用，建議放進防塵袋，並存放在清潔和乾燥的地方。

產品規格

清潔和儲存

* 相關產品的規格，可能會因配件批次或實際使用地區的電壓差異而有所不同。
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